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Waterbeschikbaarheid  -  Plan van aanpak

In zijn antwoord op mijn vraag om uitleg nr. 2696 over de maatregelen van de 
waterwegbeheerders met betrekking tot de klimaatadaptatie, behandeld tijdens de 
commissievergadering van Mobiliteit en Openbare Werken op 13 juli 2017, stelde 
minister Weyts het volgende: “We beschikken momenteel nog niet over een voldoende 
goed afwegingskader om het water bij een schaarser aanbod tussen de verschillende 
functies te verdelen. Onder leiding van minister Schauvliege werkt de werkgroep 
Waterkwantiteit van de Coördinatiecommissie Integraal Waterbeleid aan een plan van 
aanpak voor de waterbeschikbaarheid in Vlaanderen. Alle wateractoren, zowel de 
waterwegbeheerders als de administratie en de sectoren maken deel uit van dat overleg. 
De ervaring van de huidige droogteperiode vormt een belangrijk leerstartpunt voor de 
Coördinatiecommissie Integraal Waterbeleid. We zouden per stroomgebied en 
rivierbekken laagwaterscenario’s moeten opmaken voor de individuele bevaarbare en 
onbevaarbare waterlopen en kanalen. In die scenario’s moet worden bepaald welke 
functies van het watersysteem het meest essentieel zijn en in het geval van een 
aanhoudende droogte moeten worden gevrijwaard. Daarnaast zorgt het 
Waterbouwkundig Laboratorium voor een waterallocatiemodel dat het afwegingskader 
ondersteunt. Er wordt getracht de verschillende klimaatscenario’s door te rekenen. Het 
gaat dan om een laag-, midden- en hoogwaterscenario.”

In zijn beleidsbrief Mobiliteit en Openbare Werken stelde minister Weyts: “Naast het 
beheersen van de wateroverlast, gaat er ook toenemende aandacht naar de problematiek 
van watertekorten. Om de negatieve impact op de scheepvaart te beperken en de 
waterbeschikbaarheid in evenwicht tussen de verschillende gebruikers optimaal te 
beheren, wordt gewerkt aan een laagwaterstrategie binnen de structuren van het CIW.”

In haar beleidsbrief Omgeving gaf minister Schauvliege aan in het najaar 2017 een plan 
van aanpak voor de verdere uitwerking van het droogteplan te verwachten.

1. Kan de minister een stand van zaken geven met betrekking tot de opmaak van deze 
laagwaterstrategie? Welke stappen zijn hiertoe reeds genomen? Welke stappen 
dienen nog genomen te worden? 

2. Wanneer zou deze laagwaterstrategie gefinaliseerd moeten worden? 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (414), Joke Schauvliege (199).
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Het gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


